
 

 

 

  

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 13. juni 2023 kl. 16.00-18.00 
 

Mødet afholdes hos Andreas: Hesselbjergvej 65, 3210 Vejby  
 

Deltagere Lise Bjerregaard, Peter Cordes, Andreas Hjalte Buchhave Jensen, Rikke 

Hassett, Lisbet Erck, Christina Sabroe, Cristina Poblador, Jakob 

Stubkjær, Rasmus Sørensen, Tina Jensen, Klara (elevrådet), Emilie 

(Elevrådet), Carl Emil (elevrådet), Mads Nielsen, Kalle Blicher Lerche 

Kruse og Lars Rasmussen 

 

Referent Rikke 

Fraværende Klara, Emilie, Carl Emil (Elevrådet) 

 

 

 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Velkommen til Mads Nielsen, afdelingsleder for Spor5, og Kalle Blicher 

Lerche Kruse leder af Sankt Helene Skole FO 

 

Ved Andreas 

Ref Der var en bordrunde med præsentation af Mads og Kalle og 

skolebestyrelsesmedlemmerne 

2 Godkendelse af dagsorden 

 

Ref Dagsordenen blev godkendt 

3 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde den 18. april 2023 

Ref Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt 

4 Nyt fra: 
 
Formand/forældre:  

- Status på tildelingsmodel 

- Første mødedato for skolebestyrelsen i skoleåret 23-24. 
 

 
Elevrådet: 
 
 

Medarbejdere:  
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Ledelsen: 
- Medarbejderrepræsentanter  i SKB 23-24 
- Status på fagfordeling 
- Mobiltelefoner i udskolingen  

 

Ref Formand/forældre:  

 
• Ændret tildelingsmodel er skudt til hjørne pga åbningen af budgetterne.  

• Dette betyder også meget strikse rammer for anvendelse af midler, 
nyansættelser mv.  

 

Ledelsen:  
• Lars informerede også om brev fra Styrelsen for Undervisning og kvalitet 

vedr. højt fravær blandt skolens elever. Fraværet er allerede et 

fokusområde i skoleplanen og der planlægges en række tiltag for at 
sænke fraværet blandt eleverne, herunder fx online undervisning og 
opfølgning på konkret fravær. 

 
Der arbejdes videre med området og en besvarelse af henvendelsen, både 

før og efter sommerferien. Evt kan skolebestyrelsen skrive ud i 
begyndelsen af det kommende skoleår med en opfordring til andre 
forældre om at have fokus på deres børns fravær. 

 
Punktet bliver sat på dagsordenen på mødet i august. 

 
• Tina Jensen træder ud af bestyrelsen. Erik Haugegaard indtræder i stedet. 

Lisbet Erck forbliver som medarbejderrepræsentant.  

 
• Status lige nu for fagfordelingen er, at den hænger sammen. Ledelsen 

forventer at kunne sende skemaer ud til medarbejdere mv inden 

sommerferien. 

 
• Rasmus orienterede om, at der i udskolingen efter sommerferien vil blive 

iværksat en forsøgsordning, hvor mobiltelefonerne indsamles om 
morgenen og udleveres igen ved endt skoledag. Skolebestyrelsen bakker 
op om forsøgsordningen. 

 

5 Præsentation af Mål- og indholdsbeskrivelse (FO)  
 

Ved Kalle 

Ref Kalle orienterede om mål- og indholdsbeskrivelse, som er udarbejdet på 

baggrund af en række samlinger for det pædagogiske personale i 

fritidsordningerne. 

Temaerne er bl.a. udvikling, kommunikation, sprog, natur, udeliv mv. 

  

Den offentliggøres på hjemmeside mv og vil ligge til grund for det videre 

arbejde i fritidsordningerne.   

 

Det er vigtigt, at der er en grundlæggende enighed om den pædagogiske 

rygrad på tværs af ordningerne. 

 

Der er generelt høj opmærksomhed på de områder, hvor der er plads til 

forbedring.  

6 Skoleplan og udviklingsplan for Sankt Helene Skole 

 

Ved ledelsen 

Ref Lars præsenterede den årlige skoleplan og udviklingsplan, hvor man kan 

følge skolens udvikling og de tanker, der ligger bag. Udviklingsplanen 

indeholder ligeledes en række prioriterede indsatser, herunder 

nedbringelse af fravær, forbedring af skolens læseresultat mv.  
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Bestyrelsen spurgte bl.a. ind til indsatsen for ordblinde og læseindsatsen. 

 

7 Visionsmøde vedrørende børn, fællesskaber og udvikling i Tisvilde Sankt 

Helene Skole Tisvilde, Tisvildehuset og Tisvilde Naturbørnehus.   

 

Udvalgene: Skole, Børn og Familie og Udvalget for Kultur, Idræt og 

Forebyggelse inviteres til visionsmøde.  

 

Ved Andreas 

Ref Der har været samarbejde på forskellige planer mellem skolen og 

Naturbørnehuset. Medarbejdere og ledelse har udarbejdet et årshjul for 

samarbejdet.  

 

Der er desuden kontakt mellem bestyrelserne for Naturbørnehuset og 

skolen om et muligt matrikelfællesskab. Udvalget for Skole, Børn og 

Familie og udvalget for Kultur, Idræt og Forebyggelse er inviteret til et 

visionsmøde den 17. august. 

 

Lise, Cristina og Andreas deltager fra skolebestyrelsen. 

8 Evaluerings- og bedømmelsessystem i folkeskolen 

 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf21/okt/211029-aftale-

om-det-fremtidige-evaluerings-og-bedoemmelsessystem-i-folkeskolen.pdf 

 
1. version af princip for Meddelelsesbogen er vedlagt som bilag. 

Skolebestyrelsen drøftet denne version og aftaler den videre proces frem 

mod det endelige princip.  

 

  

Ved Rikke  

Ref Punktet udskydes til næste møde 

9 Valg af forældrerepræsentant for Spor5  

 

Følgende styrelsesvedtægt for folkeskolen i Gribskov Kommune er fastsat 

i henhold til folkeskoleloven samt Vejledning om udarbejdelse af vedtægt 

for 

styrelsen af kommunens skolevæsen. 

 

§ 11 Stk. 3 Såfremt skolen omfatter specialpædagogiske tilbud på tre 

eller flere klassetrin skal den ene forældrerepræsentant være 

repræsentant for specialklasserækken. 

 

Ved Andreas 

Ref Cristina Poblador vælges som repræsentant for Spor5.  

10  

Punkter til kommende møder: 
 

- Brev fra Styrelsen fra Undervisning og Kvalitet vedr. fravær 
- Næste arbejdsdøgn (efterår 2023): Profil for skolen  
- Værdisæt/ordensreglement. Psykisk arbejdsmiljø.  

- Evaluering af rullende skolestart. Har SKB beslutningskompetence 
eller er det en politisk beslutning? Nb mini FO 

- Princip for Meddelelsesbogen 
Ref • Der aftales arbejdsdøgn den 10./11. november 2023 

• Næste bestyrelsesmøde er den 25. august 2023 
• I år ligger afslutningsfesten for 6. klasserne på Tisvilde afdelingen og 

dimissionen for 9. klasserne på Vejby afdelingen på den samme dag og 
samme tidspunkt, hvilket er uhensigtsmæssigt for nogle familier. Ledelsen 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf21/okt/211029-aftale-om-det-fremtidige-evaluerings-og-bedoemmelsessystem-i-folkeskolen.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf21/okt/211029-aftale-om-det-fremtidige-evaluerings-og-bedoemmelsessystem-i-folkeskolen.pdf
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noterer, at det gerne må være anderledes næste år 

 

 

 

Vel mødt  

 

Andreas og Lars 

 

 

 


